

Lucie Chang Fine Arts

Address : G/F, No. 26, Tai Ping Shan Street, Sheung Wan, HK

Tel : +852 2546 8128 Fax : +852 2546 8028

info@luciechangfinearts.com



Zhang Meng Yuen, Catherine 張夢圓

Catherine Zhang, received Master Degree from Central Academic of Fine Art with her strong techniques of sketching, construction and solid foundation on using colors. As a student of Professor Ma during master studies, she got rid of traditional painting skills and successfully established her own style by exploring her emotional expression from the combination of oil painting and mixed media. Her works are well recognized by art professionals.

- 1987 Born in Xi'an, China
- 1999 Studies in Metaphysics, Calligraphy and Chinese painting under the tutelage of Heting Zhu who is a metaphysician in Hong Kong
- 2009 Bachelor's degree in oil painting, at the Fine Arts Department of Binzhou University in Shandong
Advanced studies in Classic Tempera painting and techniques, at the studio of Painting Materials in China Central Academy of Fine Arts
- 2012 Member of the China Artists Association
Master's degree at Painting Materials in China Central Academy of Fine Arts

張夢圓以素描，結構，色彩紮實的基本功考入大學後，拜中央美院馬路教授為師，大學期間努力擺脫繪畫基本功的束敷，成功的從理性超寫實的高仿中跳了出來，探索油畫和綜合材料結合後的內心表達。以優異成績考入中央美院油畫係綜合材料藝術工作室。其作品以四個第一得到同行專家認可。

- 1987 生於中國西安
- 1999 師從於香港玄學家朱鶴亭，學習玄學與書法以及中國畫
- 2009 畢業於山東省濱州學院美術系主修油畫專業獲得學士學位
進修中央美術學院材料工作室研究古典坦佩拉繪畫與技法
- 2012 為中國畫家協會會員
畢業於中央美術學院油畫材料工作室獲碩士學位

Lucie Chang Fine Arts

Address : G/F, No. 26, Tai Ping Shan Street, Sheung Wan, HK

Tel : +852 2546 8128 Fax : +852 2546 8028

info@luciechangfinearts.com

EXHIBITIONS

- 2015 "Pullman Versailles Solo Exhibition"
"Breaking the image - Methods in the Treatment of Imagery by Contemporary Artists from China", Sishang Art Museum, Beijing China
"Waken From A Dream" solo exhibition, Lucie Chang Fine Arts, Hong Kong
- 2014 "Artexpo New York", New York, USA
"National Art Exhibition"
"network 21c 2014 International Art Exhibition", South Korea
"Art Miami"
- 2013 "Artexpo New York", New York, USA
"17th Beijing International Art Expo", Beijing, China
- 2010 "Epiphyllum in the mist" an exhibition of the studio of materials in CAFA Yanjiao Campus 2012, at the hall of oil painting department in China Central Academy of Fine Arts

COLLECTION OF WORKS AND AUCTION

- 2011-2014 More than forty artworks are collected by young collectors (post-80s) from Guangzhou, Shenzhen, Shanghai, Beijing, etc.
- 2013 Numbers of artworks are participated in "Bring the future master home" Auction and collected by an art institution, Shanghai 188.
Artworks "Chaos no.1" and "Chaos no.2" are collected and certified as the collection of Shanxi Museum of Contemporary Art
- 2012 Artwork "Anguish and Joy" is collected by CAFA Art Museum

AWARDS

- 2012 The Best Creative Award at the open day of China Central Academy of Fine Arts
- 2011 Heritage Award of the studio of oil painting materials at the open day of China Central Academy of Fine Arts

Lucie Chang Fine Arts

Address : G/F, No. 26, Tai Ping Shan Street, Sheung Wan, HK

Tel : +852 2546 8128 Fax : +852 2546 8028

info@luciechangfinearts.com

參加展覽

- 2015 《凡尔赛博尔曼个展》
《破图集中国当代艺术家处理图像的方法》，北京寺上美术馆，中國 北京
《如梦初醒》个人画展， Lucie Chang Fine Arts， 香港
- 2014 《紐約國際藝術展覽會》， 美國 紐約
全國美展展覽
《network 21c 2014國際藝術邀請展》， 韓國
《迈阿密艺术博览会展览》
- 2013 《紐約藝術博覽會展覽》， 美國 紐約
《第十六屆北京國際藝術博覽會》， 中國 北京
- 2010 《霧裡曇花》， 燕郊校區美術館2012年材料工作室四人展於中央美術學院油畫系展廳

作品收藏與拍賣

- 2011-2014 四十多件作品被廣州， 深圳， 上海， 北京等地80後青年藏家收藏
- 2013 多件作品參加“把未來藝術大師帶回家”拍賣， 被上海188藝術機構收藏
山西當代美術館收藏系列作品《混沌一》《混沌二》並頒發證書
- 2012 中央美術學院美術館收藏作品《苦悶與快樂》

獲獎

- 2012 中央美術學院畫室開放日獲最佳創意獎
- 2011 中央美術學院畫室開放日獲油畫材料工作室畫室傳承獎